
Amendement Businessplan Sportbedrijf Doetinchem

De raad van de gemeente Doetinchem, bijeen op 25 januari 2018;

gelezen het raadsvoorstel eusinessplan Sportbedrijf Doetinchem;

constaterende dat:
- het voorgestelde Businessplan Sportbedrijf Doetinchem uitvoering moet geven aan de eerder vast-

gestelde sportvisie;

overwe~ende dat:
- er veel verschillende organisaties en bedrijven zouden moeten opgaan in de nieuwe Sportbedrijf

BV;
- enkele belangrijke spelers, zoals Rozengaarde BV en Skyzone BV, een overgang nu niet zien zitten,

omdat er to weinig onderzoek is gedaan en er nog onvoldoende zicht is op de, met name, financiele
gevolgen;

- het 60-tallig personeel van Rozengaarde en Skyzone nog niet gehoord is, maar vooralsnog niet ach-
ter de visie lijkt to staan;

- het businessplan nog erg summier is, waarbij er nog geen boekenonderzoek is gedaan, er geen
zicht is op de financiele positie van de verschillende organisaties die in het Sportbedrijf moeten op-
gaan en de financiele en juridische onderbouwing niet is opgenomen;

- de Sportraad aangeeft dat meer ontwikkelingstijd nodig is en een start met een smallere variant de
voorkeur geniet;

- een negatief besluit later in 2018 alleen een noodrembesluit kan zijn;
- een positief besluit nu over de nu voorgestelde dictumpunten zo goed als onomkeerbaar is;

besluit:
dictumpunt 1 t/m 9 vervangen door:

1. eerst Hader onderzoek to doen Haar de financiele en juridische gevolgen bij een totstandkoming
van een Sportbedrijf waarbij er uitgegaan wordt van een smallere variant;

2. de OR op grond van artikel 25, lid e van de WOR eerst om advies to vragen omtrent de nu in het
businessplan voorgestelde richting;

3. in september van 2018 een Hader uitgewerkt plan aan de raad voor to leggen,

en gaat over tot de orde van de dag.
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